
 

 

 

 

Αθήνα, 7 Ιουλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

Θέμα: «Να εγκριθεί άμεσα από τον Γενικό Γραμματέα Αθλητισμού η 

απόφαση παραχώρησης στην Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων 

Θεσσαλονίκης της χρήσης των γηπέδων ποδοσφαίρου στη Μίκρα 

Θεσσαλονίκης» 

Η Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Μακεδονίας (ΕΠΣΜ), που 

εδρεύει στη Θεσσαλονίκη είναι ο μόνος αρμόδιος φορέας για το ποδόσφαιρο, 

στον ομώνυμο νομό και μία από τι τρεις ιδρυτικές ενώσεις της Ελληνικής 

Ποδοσφαιρικής Ομοσπονδίας (Ε.Π.Ο.). Είναι υπεύθυνη για τη διεξαγωγή του 

τοπικού πρωταθλήματος και του κυπέλλου, όπως και των πρωταθλημάτων 

εφήβων και παίδων. Συντονίζει επίσης τις δραστηριότητες των μικτών ομάδων 

νέων και παίδων, οι οποίες εκπροσωπούν το νομό σε εθνικό επίπεδο. 

Για την εκπλήρωση του πολυσχιδούς έργου της, παραχωρήθηκε ήδη 

από το 1990 η χρήση των γηπέδων ποδοσφαίρου, που λειτουργούν εντός του 

Εθνικού Γηπέδου στη Μίκρα (Φοίνικας) Θεσσαλονίκης με την αριθμ. 

5/2.3.1990 απόφαση της τότε Επιτροπής Διοίκησης των Εθνικών Αθλητικών 

Κέντρων Θεσσαλονίκης (ΕΑΚΘ) και έγκριση από τον τότε Γενικό Γραμματέα 

Αθλητισμού  με την με αριθμ. 10840/27.4.1990 απόφασή του. Η πρώτη 

παραχώρηση ήταν για 15 χρόνια, η οποία παρατάθηκε για άλλα 15 χρόνια.   

Προκειμένου ωστόσο να παραταθεί για την επόμενη 20ετία η 

παραπάνω παραχώρηση, η Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Μακεδονίας 

(ΕΠΣΜ) έχει ήδη αποστείλει έγκαιρα σχετικό αίτημα προς την Επιτροπή 

Διοίκησης των Εθνικών Αθλητικών Κέντρων Θεσσαλονίκης (ΕΑΚΘ) και προς 

τον αρμόδιο Γενικό Γραμματέα Αθλητισμού. Ωστόσο αν και η Επιτροπή 

Διοίκησης των Εθνικών Αθλητικών Κέντρων Θεσσαλονίκης (ΕΑΚΘ) έχει ήδη 

αποφασίσει με τη με αριθμ. 5/5.3.2021 απόφασή της την παραχώρηση των 

γηπέδων ποδοσφαίρου στην Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Μακεδονίας 

(ΕΠΣΜ), ο Γενικός Γραμματέας Αθλητισμού δεν έχει προχωρήσει ακόμα στη 

έγκριση της σχετικής απόφασης. 
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Επειδή ο Γενικός Γραμματέας έχει ήδη εγκρίνει την παραχώρηση του 

γηπέδου Καλαμαριάς στον ομώνυμο Δήμο, παραμένει αδιευκρίνιστο γιατί δεν 

προχωρά και στην έγκριση της παραχώρησης του γηπέδου στην Μίκρα, στην 

Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Μακεδονίας (ΕΠΣΜ). 

Επειδή η Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Μακεδονίας (ΕΠΣΜ) θα πρέπει 

να συνεχίσει απρόσκοπτα το έργο της στη στήριξη του ερασιτεχνικού 

αθλητισμού, ώστε τα παιδιά και οι νέοι της Θεσσαλονίκης να συνεχίσουν να 

αθλούνται και να εκπροσωπούν το νομό σε εθνικό επίπεδο. 

Επειδή χωρίς τη χρήση του συγκεκριμένου γηπέδου για τις προπονήσεις των 

αθλητών / ποδοσφαιριστών είναι αδύνατη η πραγματοποίηση των τοπικών 

πρωταθλημάτων. 

Ερωτάται η αρμόδια κ. Υπουργός: 

Σε ποιες ενέργειες θα προβεί, ώστε να εγκριθεί άμεσα από τον Γενικό 

Γραμματέα Αθλητισμού η απόφαση της Επιτροπής Διοίκησης των 

Εθνικών Αθλητικών Κέντρων Θεσσαλονίκης (ΕΑΚΘ) περί 

παραχώρησης των γηπέδων ποδοσφαίρου, που βρίσκονται στις 

εγκαταστάσεις του Εθνικού Γηπέδου στη Μίκρα (Φοίνικας) 

Θεσσαλονίκης, στην Ένωση Ποδοσφαιρικών Σωματείων Μακεδονίας 

(ΕΠΣΜ); 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Γιαννούλης Χρήστος 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Νοτοπούλου Κυριακή 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος (Αλέκος) 

Φάμελλος Σωκράτης 

 




